
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-11-22, § 7 

 

 Tid Tisdagen den 22 november 2011 kl 16.30 – 17.25 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 28 november 2011 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande  

Jakop Dalunde (MP) vice ordförande 

 

Billy Östh (M) 

Peter Jönsson (M) 

Lennart Jansson (M)  

Per Altenberg (FP) 

Elisabeth Svensson (C)  §§ 5- 14 

Bengt Sandberg (S) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Nicklas Nilsson (S) 

Ewa Larsson (MP) 

 

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Sten-Åke Larsson (M) för Anna Cederschiöld (M)  

Martin Engman (S)  för Mattias Ericson (V) 

Erik Hafström (M) för Elisabeth Svensson (C) §§ 1-4 

 

Ersättare: 

Mikael Eskman (M)  §§ 5-14 

Petter Krönmark (M) 

Johan Möller  (M) 

Tom Hedrup (M) 

Lloyd Lindgren (Fp) 

Jeanette Hemmingsson (S) 

Daniel Almgren (MP) 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

 
Tjänstemän 

 Tillförordnad förvaltningschefen Ingrid Gyllfors, Lena-Maria Karlsson, Anita 

Granlund, Tommy Waldnert, Daniel Öhman, Jonas Holmer, Karin Dyne – Wernberg, 

Birgitta Andersson, Daniel Edenbergh, Pontus Werlinder, Olle Sjöblom. 

Borgarrådssekreteraren Jonas Uebel samt personalföreträdarna Rolf Bodin, Birgitta 

Andersson och Lillemor Öhman.  



  

 

 

 
 § 7 

Utredning av möjligheten till fler gatumarknader i Stockholms stad. 
Förslag på platser att starta gatumarknader på. Lägesrapport                                   
Dnr 1.6-183/2010 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt förslag från Madeleine Sjöstedt (FP), Billy Östh 

m.fl. (M) och Elisabeth Svensson (C): 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att godkänna lägesrapporten för platser till 

 gatumarknader.  

 

2 Fastighetsnämnden uppdrar åt kontoret att teckna avtal med extern operatör för 

 ung designmarknad vid Kulturhus passagen, för antikviteter vid 

 Blasieholmstorg, yta för loppis för privatpersoner och föreningar vid Wollmar 

 Yxkullsgatan samt del av Norra Hammarbyhamnen. 

 

3 Fastighetsnämnden uppdrar åt kontoret att förhandla med SISAB om en 

 överrenskommelse om loppismarknad för privatpersoner och föreningar på 

 skolgården vid Åsö Skola. 

 

4 Fastighetsnämnden uppdrar åt Fastighetskontoret att tillsammans med 

 Kulturförvaltningen och Trafikkontoret utreda en möjlig skulpturpark och 

 konstutställning i Järnverksparken. 

 

5 Fastighetsnämnden uppdrar åt kontoret att fortsatt aktivt undersöka 

 möjligheterna till att etablera fler gatumarknader i Stockholm, särskilt 

 ytterstaden bör ligga i fokus.  

 

 Samt därutöver anföra 

 

 Evenemang, torghandel och gatumarknader skapar liv och rörelse och är därför 

 viktiga delar i det som skapar en levande stad. I många städer är torg- och 

 gatumarknaderna också uppskattade besöksmål för både närboende och turister, 

 likaså i Stockholm. I motsats uppfattas ofta tomma och mörka platser som 

 otrygga och ”döda”. Torghandel och kulturevenemang kan få en ”död” yta att 

 kännas intim och händelserik, men det kräver att ytan fylls av aktivitet. Vi vill 

 därför att gator och torg ännu mer än idag ska kunna öppnas upp för kommers 

 och kultur. Stockholms tomma ytor ska kunna fyllas med människor och 

 aktivitet. Det är därför glädjande att vi nu beslutar om att upplåta flera nya 

 platser för gatumarknader.  

 

 Men fastighetskontorets arbete får inte stanna här. Kontoret ska därför även 

 fortsatt aktivt undersöka möjligheterna att etablera fler gatumarknader i 

 Stockholm. I detta arbete bör särskilt ytterstaden ligga i fokus. Stadens 

 huvuduppgift bör vara att upplåta platser till externa operatörer som sedan kan 

 utveckla gatumarknadkoncepten. Fastighetskontoret bör återkomma till 

 fastighetsnämnden med förslag på fler lämpliga platser för gatumarknader i 

 Stockholm.  

 



  

Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 30 september 2011. Fastighetskontoret 

föreslår att fastighetsnämnden beslutar enligt följande: 

 

 1 Fastighetsnämnden godkänner lägesrapporten för platser till gatumarknader. 

 

 2 Fastighetsnämnden uppdrar åt kontoret att teckna avtal med extern operatör 

  för ung designmarknad vid Kulturhuspassagen, för antikviteter vid  

  Blasieholmstorg, yta för loppis för privatpersoner och föreningar vid Wollmar 

  Yxkullsgatan samt del av Norra Hammarbyhamnen. 

 

 3 Fastighetsnämnden uppdrar åt kontoret att förhandla med SISAB om en  

  överrenskommelse om loppismarknad för privatpersoner och föreningar på 

  skolgården vid Åsö Skola. 

 

 4 Fastighetsnämnden uppdrar åt fastighetskontoret att tillsammans med  

  kulturförvaltningen och trafikkontoret utreda en möjlig skulpturpark och 

  konstutställning i Järnverksparken. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP), Billy Östh m.fl. (M) och Elisabeth 

 Svensson (C) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP) och Bengt Sandberg m.fl. (S) 

 föreslår att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. 

(FP), Billy Östh m.fl. (M) och Elisabeth Svensson (C).  

 
Reservation 

Vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP) och Bengt Sandberg m.fl. (S) reserverar 

sig mot beslutet med hänvisning till fastighetskontorets förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


